
 
 DEN NORSKE KYRKJA 

Bruflat sokn   
 

 
Bruflat sokn, avdeling Nordre Lenningen 

MØTEPROTOKOLL 
 

 
Tid: Tirsdag 24. november 2020, kl. 12.30 – 14.00 
Sted: Bruflat menighetshus 

 
Tilstede:   
Rådsmedlemmer: Kjell Jørgen Fjeld, Magnhild Irene Claudius, Marit Slettum, Torill Stubbene, 
Grethe Nysveen Bjørnødegård, Ronald Kyrre Rasmussen og Ingun Kompen. 
Forfall: Turid Fossen Nysveen  

 
 
SAKSLISTE 
 
Sak 32/2020 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 
 
   Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 
 
 
Sak 33/2020 Godkjenning av møteprotokoll frå 20.10.2020 
    
   Vedtak: Møteprotokoll fra 20.10.2020 godkjent. 
 
 
 
Sak 34/2020  Langsua – reguleringsplan, sjå vedlegg  
    
   Vedtak: Saken utsettes. 
 
Sak 35/2020 Ymse 
 
   Ingen saker 
 
 
Orientering- og drøftingssaker: 
Kl. 10.00 Langsua, planlegging av startpunkt nasjonalpark. Sjå diverse vedlegg 
Håvard Telstø frå Plan og næring orienterar. Utsett til neste møte i soknerådet. 
 
Skattesaken: 
Brev fra advokatfirma Arntzen de Besche om dekning av saksomkostninger for skatteåret 2015. 
Skatt Øst dekker saksomkostninger for Bruflat sokn med kr. 127.422,-, samt kr. 501,-i renter. 
 
Soknerådet ønsker at å takke advokatene for deres innsats med skattesaken. Magnhild skriver en 
takk og sender til advokatfirmaet v/ Marius Tryland og Rune Tjomsås Andersen. 
 
Regla, reguleringsbestemmelser. (Sjå vedlegg, brev frå BS ved Kjell J. Fjeld) 
Innspill fra Bruflat sokneråd ble sendt Etnedal kommune ved ordfører Linda Mæhlum Robøle, den 
12. november 2020. Soknerådet kan komme med ytterlige kommentarer i saken i det den legges ut 
til offentlig ettersyn.  
 
 



 
   
Hyttesenteret, N. Lenningen, U.O.FVL §13 
Lasse Edvindsen har etter enighet med soknet satt i gang delingssak for eiendommen han skal 
overta/kjøpe av Bruflat sokn. Soknerådet må i samarbeid med advokat lage en kjøpekontrakt på 
kjøp av kafebygningen.  
 
Det er også viktig at soknerådet fremmer en ny reguleringsplan for området i forbindelse med 
omgjøring av næringsareal, samt flytting av campinghytter og opprettelse av innfallsport til 
Langsua Nasjonalpark. 
 
 
Festekontrakter: 
Leder i soknerådet har sett på diverse festekontrakter som skal reguleres. Det er noen 
festekontrakter som festeavgiften skal reguleres på, det må gjøres så snart som mulig. 
 
Fjellheimen Camping v/ Harstad: Brev vedr. festekontrakt er sendt rekommandert til fester, 
foreløpig er det ikke kommet noen tilbakemelding på brevet. 
 
Bruk av Lenningen sæterhus/utleigekontrakt, i omsetjing, sjå vedlegg 
Tas til etterretning. 
 
 
 
Etnedal, 1. desember 2020 
 
 
Kjell Jørgen Fjeld       Grethe Nysveen Bjørnødegård                                                 
Leder         Sekretær 


